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Aanleiding:
- Tijdens het VZVZ-Lustrum 2022 heb je kort gesproken.

-IEEN heeft op 13 januari jou en gemaild met daarin de

volgende opmerking: “RSO-NL zou graag bij V&V aansluitenBEN.
Ze zal daarover metlEEEZkontact opnemen. Lijkt mij in elk geval een

goed idee”.

- Naar aanleiding daarvan heeft EE jou op 20 januari gemaild met het

voorstel nader kennis te maken en onderstaande punten te bespreken.

Context:

B51 2c] kent EES al en heeft haar tijdens de RSO-dagen (begin
november 2022) gesproken toen zij definitief de voorzittersrol van

overnam.

- heeft tijdens de RSO-dagen benadrukt de RSO-NL en de RSO'’s als

waardevolle partner te zien, maar dat er nog wel wat stappen gezet

moeten worden in hoe de RSO’s zich organiseren. Het verschil in

volwassenheid is groot.

BE heeft tijdens de RSO-dagen aangekondigd zichzelf als landelijke

partner te zien en zich ook zo te willen gedragen. Zij besefte dat daar op

een aantal punten nog doorontwikkeling voor nodig is en benoemde dat

zij voornemens was een directeur aan te nemen.

Bespreekpunten:

1. Stuurgroep V&V

EEE erzoekt om namens RSO-NL deel te kunnen nemen aan de

stuurgroep V&V. Zij denken veel bij te kunnen dragen aan de realisatie

van de nationale visie vanuit de expertise over ‘wat

werkt’'/implementatie op de werkvloer.

Stuurgroep V&V 30 januari jl.:
- Er is geen expliciet besluit genomen over toetreding van RSO-NL tot de

stuurgroep V&V.

- Eris alleen gezegd dat de nationale visie en strategie ook leidend wordt

voor de ontwikkelingen die er ock bij de RSO’s moeten plaatsvinden.
- Je hebt benoemd dat VWS bezig is met het organiseren van landelijke
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infrastructuur en dat VWS inzet op cross-sectorale thematafels omdat

landelijke kaders en infrastructuren wel operationeel uitgerold worden,

maar dit hoeft niet per se via de regio’s te lopen. Dit zou op sommige

aspecten wel in samenwerking met de regio’s of de RSO’s kunnen, maar

dit hoeft zeker niet.

Advies:

- Je kunt hier positief op reageren, met daarbij het aandachtspunt dat

RSO-NL niet “alle” regio’s vertegenwoordigt.
- Je kunt vragen hoe zij dit zelf zien.

2. Bestuurlijk overleg VWS, ZN, VZVZ, RSO-NL

RSO-NL werkt met VZVZ op tactisch en strategisch vlak samen over een

aantal programma’s heen. Op strategisch vlak is er overleg met VZVZ, ZN

en RSO-NL en zij zijn van plan om dit 2 a 3 x per jaar te organiseren en

daar VWS bij uit te nodigen. Het doel van dit overleg is om gezamenlijk

op te trekken als het gaat om de uitvoering van de nationale visie en

e.

5 2 zelf al aangegeven dat kan blijken dat dit gremium in de

nieuwe governance rondom het IB niet (meer) nodig is.

Advies:

- Je kunt aangeven geen voorstander te zijn nieuwe overleggen in te

richten waar voor een groot deel dezelfde onderwerpen op tafel komen

die ook al op andere plekken worden besproken.
- Er wordt gewerkt aan een governance waarin op tactisch niveau

bovengenoemde partijen al een rol krijgen.
- RSO-NL is overigens zeer welkom om aan te sluiten bij het

kwartaaloverleg van de IZA thematafel digitalisering en

gegevensuitwisseling. Deze wordt vanaf maart georganiseerd en de

eerste is (digitaal) op 13 maart van 13 tot 15 uur (aanmelden bij FEEL]

- Aan deze IZA thematafel worden relevante uitkomsten van het

bestuurlijk overleg IZA gedeeld, er wordt besproken waar het nodig is om

actie op te zetten, de samenhang op inhoud wordt geborgd en de

samenwerking en betrokkenheid van IZA én niet-IZA partijen wordt

bevorderd.

Aandachtspunten:

1. D&A-rapport

JE heeft in haar mail cok aangegeven bezwaar te willen maken op

het rapport van D&A Medical Group over het landelijk netwerk van

infrastructuren voor gegevensuitwisseling in de zorg.

- TEE heeft apart een gesprek met gepland om dit te

bespreken.

2. 1ZA

Voor RSO-NL is het zeer relevant om de Kamerbrief te kennen over de

criteria voor de regio/Roaz-beelden en -plannen en de
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transformatieplannen die per 1 februari kunnen worden ingediend. Het

zou heel goed zijn als de RSO’s hier actief aan meedoen zodat deze

plannen een stevige digitaliseringscomponent krijgen.

Kamerbrief over criteria regio/ROAZ-beelden en -plannen en

beoordelingskader impactvolle transformaties IZA | Kamerstuk |

Rijksoverheid.nl

3. Quartz-rapport
- Naar aanleiding van het programma Quartz (in het verlengde van het

programmaEE maar gericht op de krimpregio’s) heeft Ictu het

rapport “RSO-vorming: Advies, stappen, lessons learned” opgeleverd. Dit

rapport is nog niet formeel gedeeld met RSO-NL omdat het laatste

product (een white-paper rondom marktverkenning) vanuit het

programma nog in de maak is. Zodra deze af is, worden alle producten

met VWS en met RSO-NL gedeeld.
- Het rapport met de ‘lessons learned’ vanuit Quartz is al gedeeld met

een aantal regio’s waar we vanuit DI het afgelopen jaar bijeenkomsten

hebben georganiseerd. Zij zijn bezig met zich formeel organiseren en

worden daarbij vanuit ons (voor een klein deel) ondersteund.

AEiheeft dit rapport gezien en heeft de indruk gekregen dat het

rapport “voorschrijft” hoe een RSO het beste opgericht kan worden.

BEY: de oprichting van een RSO veel flexibeler, organischer, breder

en ruimer.

- Wij positioneren dit rapport nadrukkelijk niet als zodanig, maar alleen

als lessons learned vanuit het programma Quartz (gericht op de

krimpregio’s), maar delen deze lessen al wel met geinteresseerde regio’s.

IEEEis vanuit Ictu al in gesprek met RSO-NL hoe we hier in het

vervolg mee omgaan.

Eventuele gevoeligheid:
- Naar aanleiding van de regiobijeenkomsten die we afgelopen jaar vanuit

DI georganiseerd hebben ondersteunen we een drietal regio’s bij het

verder formeel organiseren van hun regio als RSO.

- Dit zijn Almere, Nijmegen en Den Bosch.

- De ondersteuning vindt waarschijnlijk (het plan wordt momenteel nog

vormgegeven door [IEEE -

Ictu, en moet nog geaccordeerd

worden) plaats door de tijdelijke inzet van een projectleider of

informatiearchitect.

- Het Flevoziekenhuis in Almere is een van de drie regio’s die wij mogelijk

gaan ondersteunen in hun zoektocht naar hee zij zich kunnen

organiseren.
- De gevoeligheid is dat het Flevoziekenhuis lid is van Sigra, de RSO in de

omgeving Amsterdam. [IIIEEEED gitale Zorg bij Sigra en vraagt

zich af waarom wij vanuit VWS het Flevoziekenhuis ondersteunen in hun

zoektocht.

- Zij is hierover ook in gesprek met[JEEZvan Ictu.

- Onderdeel van de planvorming is de relatie van het Flevoziekenhuis en

Sigra verder in kaart te brengen, zodat we de afweging kunnen maken of

we vanuit VWS wel of geen ondersteuning bieden aan het

Flevoziekenhuis.

- Het plan voor ondersteuning aan de regio’s is in de maak doo

BEen op 20 februari staat het “Go/ No-go” ingepland (met o.a. ).
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